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z V Sesji Rady Miasta Żagań w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:24 tego 
samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła V sesję Rady Miasta Żagań, przywitała wszystkie 
osoby uczestniczące w V sesji Rady Miasta, poinformowała o nagrywaniu sesji, oznajmiła, że 
udział w sesji jest jednocześnie akceptacją publikacji swojego wizerunku oraz przypomniała o 
przestrzeganiu rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 
Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Krzysztof Blajer 
2. Przemysław Bochenek 
3. Andrzej Chodań 
4. Krzysztof Dulski 
5. Katarzyna Kara 
6. Katarzyna Kazarnowicz 
7. Małgorzata Klorek 
8. Adriana Kowal 
9. Sebastian Kulesza 
10. Tomasz Kwarciński 
11. Mariusz Linkiewicz 
12. Piotr Łoś 
13. Marta Nadrzycka-Soczek 
14. Tomasz Nowak 
15. Krzysztof Omieljańczyk 
16. Krzysztof Sieńko 
17. Tomasz Szewczyk 
18. Krzysztof Świerzko 
19. Piotr Węglik 
20. Jakub Witek 
21. Janusz Żarski 

Kworum zostało osiągnięte. 

Po osiągnięciu kworum, Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła prawomocność obrad oraz 
poinformowała, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i otrzymali 



dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Kara poinformowała, że Burmistrz Miasta na 
podstawie § 18 ust. 1 i §46 ust. 2 Uchwały nr L VIII/80/2018 Rady Miasta Żagań z dnia 
19 października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim, 
przedłożył wniosek o zmianę porządku obrad Sesji poprzez wprowadzenie projektu uchwały 
oraz autopoprawki. 
Wprowadzony wniosek dotyczył projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 
które nie wygasają z upływem 2024 roku. 
Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby projekt uchwały został omówiony i głosowany w 
pkt. 9 ppkt "g". Następnie przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
Wniosku o przyjęcie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz 
Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, 
Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz 
Żarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Kulesza 

Wniosek został przyjęty. 

Wprowadzona autopoprawka dotyczyła projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w zapłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Żagań o statusie miejskim lub jej jednostkom 
organizacyjnym oraz wskazania organu lub osób do tego uprawnionych. 
Przewodnicząca Rady Miasta zaproponowała, aby autopoprawka została omówiona i 
głosowana w pkt. 9 ppkt "c". Propozycja został przyjęta. 
Porządek obrad został zmieniony i przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miasta Żagań z dnia 25.06.2024 r. oraz protokołu 
z IV sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Żagań z dnia 30.07.2024 r. 

Brak uwag. 
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Protokoły zostały przyjęte. 
Załącznik do protokołu nr 3 

4. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 

Radna Małgorzata Klorek poprosiła o dopisanie do protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty i 
Kultury adnotacji, dotyczącej antresoli w nowo wybudowanym przedszkolu nr 6. 
Przewodnicząca Rady poprosiła, aby radna złożyła wniosek na piśmie. 
Sprawozdania zostały przyjęte. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 5 

6. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 
Radny Piotr Łoś poprosił, aby informacja Burmistrza była umieszczana przed posiedzeniami 
komisji. 
Radny Sebastian Kulesza podkreślił, że zgodnie ze statutem materiały powinny być dostępne 
osiem dni przed sesją, dlatego też poprosił, aby robiono to wcześniej. Następnie zapytał o 
spotkanie z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, jakich inwestycji dotyczyło, o 
spotkanie z Dyrektorem ENEA,jakie zapadły decyzje oraz zapytał o spotkanie dotyczące Strefy 
Płatnego Parkowania, z kim było spotkanie i jakie były efekty. 
Burmistrz Miasta poinformował, że spotkanie z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg i 
Autostrad, dotyczyło modernizacji drogi DK 12 w kierunku Żar, spotkanie z Dyrektorek ENEA 
dotyczyło kontynuacji programu doświetlania przejść dla pieszych oraz wsparcia przy montażu 
ładowarek elektrycznych do samochodów, rowerów i motocykli, natomiast w spotkaniu na 
temat Strefy Płatnego Parkowania uczestniczyli przewodniczący danych komisji, pracownicy 
urzędu odpowiedzialni za Strefę Płatnego Parkowania oraz MZK, który nią zarządza. 

7. Informacja dotycząca przygotowania szkól i przedszkoli do roku szkolnego 2024/2025. 

Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 7 

8. Informacja z realizacji interpelacji radnych za I półrocze 2024 r. 

Radny Sebastian Kulesza poprosił, aby w informacji umieszczać, kto złożył interpelację. 
Informacja została przyjęta. 
Przed omawianiem kolejnego punktu posiedzenia, Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 
minutową przerwę. 
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9. Uchwały. 

a) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Z powodu braku pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

b) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na 
lata 2024 - 2038. 

Z powodu braku pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do glosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na lata 2024 
- 2038. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowa., Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

c) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w zapłacie 
należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 
Żagań o statusie miejskim lub jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organu 
lub osób do tego uprawnionych. 
Przewodnicząca Rady poprosiła Skarbnik Miasta o omówienie autopoprawki. 
Skarbnik Miasta Żagań wyjaśniła, że projekt uchwały został skierowany do uzgodnienia do 
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Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów. W związku z otrzymaniem opinii i konieczności 
uzupełnienia zapisów w§ 3 ust. 3 oraz§ 3 ust. 4 pkt 3, które wynikają ze zmiany prawa unijnego 
dotyczącego pomocy publicznej, musiała zostać wprowadzona autopoprawka do powyższego 
projektu uchwały, dostosowując tym samym zapisy do opinii Prezesa UOKiK. 

1) autopoprawka 
Glosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w zapłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Żagań o statusie 
miejskim lub jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organu lub osób do tego 
uprawnionych wraz z autopoprawką. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką. 

d) w sprawie powołania Skarbnika Miasta Żagań. 

Burmistrz Miasta Sławomir Kowal zarekomendował na stanowisko Skarbnika Miasta Teresę 
Łapczyńską, ceniąc jej kompetencje. 
Radny KrzysztofBlajer w imieniu radnych z Koalicji Obywatelskiej także zarekomendował na 
Skarbnika Miasta Teresę Łapczyńską, gdyż bardzo dobrze ocenia współpracę podkreślając, że 
jest osobą merytoryczną i zaangażowaną w działania miasta. 
Radna Marta Nadrzycka-Soczek podziękowała za pracę z radnymi na komisjach. 
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Radna Małgorzata Klorek pogratulowała Pani Teresie Łapczyńskiej pozostania na stanowisku 
Skarbnika Miasta. 

Głosowano w sprawie: 
powołania Skarbnika Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imie1me: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

Po podjęciu uchwały Skarbnik Miasta Teresa Łapczyńska podziękowała Burmistrzowi Miasta 
Żagań i radnym Miasta Żagań za zaufanie wobec jej osoby, ciesząc się z dalszej współpracy. 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 

Radny Sebastian Kulesza zapytał o zapis „na poprawienie warunków funkcjonowania 
Wspólnoty Mieszkaniowej", czego on dotyczy i w jakich przypadkach jest tak określany. 
Naczelnik Wydziału Gospodarowania Mieniem Krzysztof Kamień wyjaśnił, że dzierżawa na 
rzecz poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości dotyczy zazwyczaj nieruchomości 
należącej do wspólnoty mieszkaniowej, chcącej wydzierżawić nieruchomość sąsiednią, dlatego 
też zawiera się z nią taką umowę dzierżawy. 

Glosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ:·), BRAK GŁOSU:·), NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 
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f) zmieniająca uchwalę Nr 11/16/2024 Rady Miasta Żagań z dnia 28 maja 2024 r. w 
sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości, 

Z powodu braku pytań, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę Nr II/16/2024 Rady Miasta Żagań z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 
odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 

g) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały wyjaśniając, że dotyczy on opracowania 
dokumentacji projektowej budowy drogi gminnej - ul. Spółdzielczej - Bema w Żaganiu. 
Radny Piotr Łoś poprosił Burmistrza Miasta o odniesienie s.ę do projektu technicznego, który 
nie będzie obejmował instalacji sanitarnej w proponowanym projekcie. 
Burmistrz Miasta poinformował, że jest to element w projekcie technicznym za który będzie 
odpowiedzialna spółka Żagańskie Wodociągi i Kanalizacje. 

Glosowano w sprawie: 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁCSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kara, 
Katarzyna Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz 
Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Marta Nadrzycka-Soczek, Tomasz Nowak, 
Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr 
Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 

Uchwała została przyjęta. 
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10. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwsza głos zabrała radna Małgorzata Klorek, pytając o monitoring miejski w Żaganiu, 
o koszt antresol, które miały być zamontowane w nowym przedszkolu, na co przeznaczono te 
pieniądze oraz zapytała o wyremontowanie bocznej ściany budynku przy ul. Joselewicza 2. 
Odnosząc się do monitoringu Burmistrz Miasta poinformował, że projekt jeszcze trwa. W 
przypadku remontu ściany przy ul. Joselewicza Dyrektor ZG\.1 poinformował, że jest to pytanie 
do wspólnoty mieszkaniowej, a na obecną chwilę nie wpłynął od mieszkańców żaden wniosek 
formalny w tej sprawie, ponieważ musi być to wola wszystkich mieszkających, gdyż będą 
ponosili koszty. Dyrektor podkreślił, że temat zostanie pcruszony na najbliższym zebraniu 
wspólnoty mieszkaniowej, a w bieżącym roku ZGM nie ma pieniędzy na dodatkowe koszty. 
Radny Krzysztof Blajer podkreślił, że wspólnota może starać się o pieniądze z innych źródeł, 
jak na przykład z Urzędu Marszałkowskiego. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał o zastępcę Burmistrza, czy został ogłoszony konkurs na 
sekretarza miasta, jeśli nie to kto pełni jego obowiązki oraz o konkurs na dyrektora 
Żagańskiego Pałacu Kultury. Następnie zapytał o przeniesienie wystawy trofeów myśliwskich 
z holu Turkusowego oraz o rezygnację z remontu kaplicy w Żagańskim Pałacu Kultury. W 
przypadku przeniesienia trofeów uważa, że jest to ingerencja w historyczne dziedzictwo 
umieszczone w pałacu, poza tym obawia się c Wielkie LOW;', które odbywają się cyklicznie w 
Żaganiu i są promocją miasta. 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poinformowała, ż~ przeniesienie wystawy jest na 
wniosek rodziców, gdyż dzieci źle znoszą przejście w tym .iolu. Podkreśliła, że wystawa jest 
przeniesiona w inne miejsce w ŻPK, a nie zlikwidowana. 
Radna Adriana Kowal zaznaczyła, że w budżecie nie zabezpieczono środków na remont 
kaplicy, w przypadku przeniesienia wystawy myśliwskiej, miejsce było uzgodnione z łowczym. 
Radny Sebastian Kulesza zapytał czy przeniesienie wystawy było konsultowane ze 
stowarzyszeniami, które zajmują się historią Zagania i tego obiektu, Odnosząc się do remontu 
kaplicy podkreślił, że dwa etapy zostały wykonane z udziałem miasta, dlatego też powinno to 
być kontynuowane, tym bardziej, że wcześniej udało się uzyskać dofinansowanie. 
Przewodnicząca Kataryna Kara poinformowała o wizycie Kuratora Oświaty, który wyraził 
podobne zdanie jak rodzice, w kwestii wystawy z trofeami myśliwskimi. 
Radny Krzysztof Dulski wyjaśnił, że czym innym jest hol Turkusowy, a czym innym hol 
Myśliwski, dlatego przeniesienie trofeów nie zaburza substancji zabytkowej. 
Radny Piotr Łoś podkreślił swoje niezadowolenie z decyzji przeniesienia wystawy myśliwskiej, 
gdyż to Ks. Dorota zaprojektowała hol Turkusowy, gdzie powstał hol z trofeami myśliwskimi. 
Radny podkreślił, że nie było skarg, aby dzieci bały się przechodzić w/w holem. Odnośnie 
remontu kaplicy radny Piotr Łoś zaznaczył, że remont był dofinansowany ze środków z Urzędu 
Marszałkowskiego i szkoda byłoby jego przerwać, gdyż kaplica miała pozostać pod opieką 
myśliwych. 
Radna Adriana Kowal odnośnie trofeów podkreśliła, że od .at nie stosuje się różnych 
wypchanych zwierząt w szkołach, wszystkie instytucje związane z oświatą nie pozwalają na 
takie martwe, wiszące zwierzęta. 
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Radny Krzysztof Sieńko poruszył temat zalewania ulicy Żarskiej 51-54 podczas mocniejszych 
opadów deszczu. Radny złożył wniosek, aby wprowadzić do budżetu środki na poprawienie 
komfortu drogi dojazdowej poprzez jej utwadzenie i wyczyszczenie studzienek. 
Odnośnie słów radnej Adriany Kowal, radny Piotr Łoś zaznaczy l, że Żagański Pałac Kultury 
nie jest placówką oświatową a kulturalną. Raci.ny zaproponował, aby w budżecie na 2025 r. ująć 
jakąś kwotę pozwalającą na kontynuowanie remontu kaplicy. 
Następnie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu mieszkance Żagania, która zwróciła uwagę na 
problem zalewania wiaduktów podczas ulew, zapchanych studzienek i niewidocznych znaków 
drogowych. Ponadto poruszyła temat stanu drogi wjazdowej do zakładu rehabilitacyjnego na 
ul. Dworcowej. Radny Tomasz Szewczyk zaprosił na komisję Gospodarki Miejskiej, aby 
omawiać takie tematy. Naczelnik Wydziału Infrastruktury Technicznej i Inwestycji Miejskich 
poinformowała, że dojazd do placówki na cl. Dworcowej nie jest własnością miasta, tylko 
należy do prywatnego właściciela, jednakże miasto zwróci się z korespondencją do właściciela 
drogi o poprawę dojazdu i zorganizowanie .ak terenu, aby można było z niego bezpiecznie 
korzystać. 
Radny Piotr Łoś poinformował o rozmowie z właścicielem wskazanej posesji, który zaznaczył 
brak środków na wyremontowanie danej drogi. 
Na koniec Przewodnicząca Rady Katarzyna Kara poinformowała o kolejnym posiedzeniu, 
które planowane jest na 24 września 2024 r., w Żagańskim Pałacu Kultury. 

11. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Żaga11 zamknęła V sesję Rady Miasta Żagań. 

Przewodnicząca 

R~Wz~J5188~~, CA 
P.ady Miasta Żagań 

KIMWNIK 
~Y\.., 

Przygot~ał'(ca : B'ełifu Dumin 

https://esesja.tv/transmisja/56398/v-sesja-rad,;-miasta-zagan-z-dnia-27082024-czl .htm 
https://esesja.tv/transmisja/56400/v-sesja-rad,.·-miasta-zagan-z-dnia-27082024-cz2.htm 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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